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「基金分佈」指截至計劃年度完結，強積金賬戶內之基金資產分
佈百分比。
“Fund allocation” shows the fund asset allocation in the MPF account 

at the end of scheme year. 
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於本計劃截至報表期完結的投資回報，當中已減去賬戶資產的增
減，例如：供款款額、轉出/轉入款額、以及提取/贖回款額，正
數代表本計劃年度內錄得的收益，括號內的數字則代表虧損。有
關數字只代表本計劃年度的收益/虧損。
This is the dollar amount of portfolio return for your account in the 

Scheme, representing the change of the net asset values between 

the opening and closing balances of your account in the Scheme after 

account movements such as contributions made, transfers and 

amount withdrawn or redeemed. A positive figure indicates that you 

have recorded gains during the period and figure quoted in brackets 

means losses. The figure represents gain/loss in that one financial 

period only.

「僱主/成員向受託人支付的供款總額」只包括強制性供款及經
由僱主安排的標準自願性供款，並不包括額外自願性供款。
“Total contributions paid by employer/ scheme member” includes 

mandatory contributions and standard voluntary contributions 

arranged by employer only.  Special voluntary contributions is 

excluded.

「賬戶結餘」分為三部份: (1) 來自現時受僱工作的供款; (2) 來自
以往受僱工作的供款;及 (3) 其他賬戶(包括來自“額外自願性供款”)。
“Account Balances” is divided into three parts: (1) Contribution from 

Current Employment; (2) Contribution from Pervious Employment; (3) 

Other Account. “Other Account” includes the balance of “Special 

Voluntary Contribution”.

本計劃年度「期初結餘」即上年度的「期末結餘」。
“Opening Balance” is same as the “Closing Balance” of last scheme 

year. 

「已投資供款總額」顯示於本計劃年度內所處理之供款金額
“Total Contribution Invested” shows the amount of contribution 

settled in this scheme year.
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這是新受託人收到閣下有關轉移現時的受僱工作的成員強制性供
款分賬戶內的累算權益而遞交的轉移表格的日期。
This is the date on which the transferee trustee received the transfer 

form for the transfer current employment member mandatory 

contribution sub-account in the current calendar year.

指就供款、權益轉移、提款、贖回單位等各項交易而向成員賬戶
收取的費用及收費，並不包括投資基金的費用 (如投資經理費用/

受託人及行政費用)。有關計劃之收費詳情，請參閱有關之強積金
計劃介紹手冊。
There is fee charged to member account, i.e. member account level 

fee and charges for transactions such as contributions, transfers, 

withdrawals and redemption. Fee and charges that are payable by 

the continent fund (fees such as the investment management fees, 

trustee and administration fees) are not included. You can obtain 

information from the principal brochure of the relevant mandatory 

provident fund scheme.

「轉入/轉出及提取之款額」包括三部份: (1) 來自現時受僱工作的
供款; (2) 來自以往受僱⼯作的供款; 及(3) 罹患末期疾病或65歲退
休/提早退休而分期提取申索累算權益的款額。
“Transfer In and Out and Withdrawals” is divided into Three parts: (1) 

Contributions from Current Employment; (2) Contributions from 

Previous Employment; (3) The accrued benefits withdrawn on ground 

of Terminal Illness or attaining the retirement age of 65/early 

retirement by installments.

「提取收費總計」是指累算權益提取的收費，如計劃成員就每⼀
公曆年分期提取次數超過12次，將會在每次分期提取累算權益收
取港幣100元之費用 (只適用於65歳退休/提早退休而分期提取累
算權益)。
“Withdrawal Fees Total” means the fees for withdrawal. A handling 

fee of HK$100 per each additional partial withdrawal will be charged 

to the scheme member if more than 12 times in a calendar year (Only 

applicable to the withdrawals of accrued benefits on ground of 

attaining the retirement age of 65 or early retirement by 

installments). 
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顯示截至 2024 年 4 月 17 日，成員強制性、自願性、可扣稅自願
性供款及額外自願供款之投資分佈指示。
Display the allocation of investment of member’s mandatory 

contributions, voluntary contributions, tax deductible voluntary 

contributions and special voluntary contributions as at 17 Apr 2024.

顯示期初及期末強積金賬戶內之成分基金及其結餘。
Display the opening and closing fund by Constituent Fund and the 

fund balance in MPF account.
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